
ZARZĄD POWIATU                                  

TARNOBRZESKIEGO 

 

Protokół Nr 13 z posiedzenia Zarządu Powiatu Tarnobrzeskiego  

w dniu 3 kwietnia 2025 r. 
 

 

W posiedzeniu Zarządu Powiatu udział wzięli: 

 

1. Paweł Bartoszek – Starosta Tarnobrzeski 

2. Robert Pędziwiatr – Wicestarosta 

3. Wojciech Śmiech – Etatowy Członek Zarządu 

4. Krzysztof Pitra – Członek  Zarządu 

5. Marek Zięba – Członek Zarządu 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  

1. Stanisław Biesiadecki – Skarbnik Powiatu 

2. Magdalena Wrzosek –  Inspektor 

Posiedzenie prowadził Starosta Paweł Bartoszek wg nast. porządku: 

Porządek Zarządu: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie: 

 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na rok 2025, 

2. Sprawy różne. 

 

 

Punkt 1. 

 

Projekty uchwał Zarządu Powiatu w sprawie: 

 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na rok 2025, 

przedstawił Skarbnik Powiatu.  

Zarząd 5 głosami „za” podjął uchwałę. 

 

Punkt 2.  
 

 Dot. budowy sygnalizacji świetlnej w ciągu drogi wojewódzkiej Nr 871 Nagnajów-

Tarnobrzeg-Grębów-Droga 77/Stalowa Wola? W msc. Stale w miejscu istniejącego 

przejścia dla pieszych przy Zespole Szkół w Stalach  ( pismo  z dnia 26.03.2025r, DT-

I.8026.65.4.2023.MF, Urząd Marszałkowski Województwa Podkarpackiego) – Zarząd 

podjął jednogłośnie o niepartycypowaniu w kosztach, sprawę prowadzi Wydział 

Komunikacji. 

 

 Kierownik Zarządu Dróg Powiatu Tarnobrzeskiego zwrócił się z prośbą o zwiększenie 

planu finansowego z przeznaczeniem na aktualizację posiadanego oprogramowania do 

ewidencjonowania dróg- Zarząd podjął decyzję aby Zarząd Dróg wykonał tą 

aktualizację ze środków własnych. 

 Kierownik Zarządu Dróg przesłał informację na posiedzenie Zarządu dot. zakupu  

i montażu barier ochronnych przy chodniku zlokalizowanym w ciągu drogi powiatowej 



str. 2 

 

Nr 1131R – ul. Majdańska w Nowej Dębie – Członkowie Zarządu podjęli decyzję  

o skierowaniu sprawy do Zarządu Dróg Powiatu w celu zwołania Komisji 

Bezpieczeństwa oraz oceny potrzeby montażu barier przez Policję, w spotkaniu 

uczestniczyć mają Członkowie Zarządu: Wojciech Śmiech i Marek Zięba. 

 

 Naczelnik Wydziału Inwestycji, Funduszy Pomocowych, Zamówień Publicznych  

i Rozwoju wniósł o zabezpieczenie środków w budżecie na zakup programów: Norma 

Expert 365 oraz GstarCAD 2025 Professional – Członkowie Zarządu wyrazili zgodę. 

 

 Naczelnik Wydziału Inwestycji, Funduszy Pomocowych, Zamówień Publicznych  

i Rozwoju wniósł o zabezpieczenie w budżecie środków na wykonanie odwodnienia 

pasa drogowego Alfredówka-Ciosy-Wydrza – Członkowie Zarządu wyrazili zgodę na 

zabezpieczenie środków finansowych oraz zadecydowali aby realizację zadania 

przekazać do Zarządu Dróg Powiatu Tarnobrzeskiego w porozumieniu z Naczelnikiem 

IF. 

 

 Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy zwrócił się z prośbą  

o zaakceptowanie proponowanych terminów w których Dom będzie zamknięty. 

Członkowie Zarządu pozytywnie zaopiniowali prośbę. 

 

 Na prośbę Naczelnika OSP Rozalin – przeznaczono kwotę 800,00 zł (brutto) – 

dofinansowanie organizacji eventu z okazji Dnia Dziecka. 

 

 Na prośbę Dyrektor Samorządowego Ośrodka Kultury w Nowej Dębie – przeznaczono 

kwotę 3 000,00 zł (brutto) – dofinansowanie organizacji Dożynek Gminnych w msc. 

Cygany. 

  

Wobec wyczerpania przyjętego porządku, Starosta zamknął posiedzenie Zarządu w dniu  

3 kwietnia 2025 r. 

Na tym protokół zakończono. 

       

                         

       Zarząd Powiatu 

 

1. Paweł Bartoszek– Starosta ……………………………….. 

2. Robert Pędziwiatr – Wicestarosta………………………… 

3. Krzysztof Pitra – Członek Zarządu ……………………… 

4. Wojciech Śmiech – Etatowy Członek  Zarządu…………. 

5. Marek Zięba – Członek  Zarządu………………………… 

 

Protokół sporządziła Magdalena Wrzosek 


